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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 22.01.24 
 

 

 

Beslutningspunkter: 

 

 Dato: 22.01.2024  

Mødeindkaldelse  
 

Dagsorden 

Mødested 
 

Konferencen 015 
 

Medbring 
 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer 
 

Forældrerep.: Laura Bertram, Lea Løbger, Thomas Laigaard, Anders Castenberg, 
Line Ame, Trine Ladegaard og Louise Nelin. 
Elevrep.: Esmaralda Sara Møbjers Ansel-Henry og Astrid Poulsen Kollerup 
Medarbejderrep.: Lisbeth Lebæk Jespersen og Lotte Hovej  
Ledelse: Rikke Pedersen og Iben Hansen 

Tilstede 
 

Forældrerep.: Laura Bertram, Lea Løbger, Thomas Laigaard, Anders Castenberg, 
Line Ame, Trine Ladegaard og Louise Nelin. 
Elevrep.: Esmaralda Sara Møbjers Ansel-Henry (kl. 18.15) og Astrid Poulsen 
Kollerup 
Ledelse: Rikke Pedersen og Iben Hansen 

Afbud 
 

Medarbejderrep.: Lisbeth Lebæk Jespersen og Lotte Hovej – begge syge. 
 

Ikke meldt afbud 
 

 

Referent 
 

Iben Hansen 

Indbudte  

Efterretning:  

Punkt 1.  
kl. 17.00-17.02 
 

Godkendelse af dagsorden  

Referat af punktet Godkendt 

Punkt 2. 
Kl. 17.02-17.05 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmøde d. 11.12.23 

Referat af punktet Godkendt 
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Orienteringspunkter: 

 

Punkt 3. 
Samlet for punkt 3-6 
Kl. 17.05-17.35 

Nyt fra elevrådet:  
 

Punkt 4. Fra medarbejderne:  
 
 

Punkt 5. Fra formanden: 
 

Punkt 6. 
 

Fra skolens daglige ledelse og KKFO, herunder klagesager: 
Sager vedr. enkeltpersoner (elevrepræsentanterne deltager ikke)   
 

• Referat af 
orienteringen: 

 

 
Pkt. 3: Der har været afholdt en succesfuld gallafest d. 19/1 
 
Pkt. 5:  
Der har været en del konflikter i forbindelse med sne. Efterfølgende har der være 
arbejdet med de forskellige børnegrupper og de konflikter, som er udsprunget af dette. 
Det er besluttet, at Sneregler skal evalueres og evt. revideres. 
 
Processen med indskrivningen til kommende børnehaveklasser, der indskrives 24 i hver 
klasse. Økonomi er bundet op på elevtal på skolen og børnetal på KKFO’en 
 
Økonomien (for både skole og KKFO) for 2024 er stram, og der skal arbejdes med for få et 
budget i balance. 
 
Thomas Ankler er startet, som ny afd. Leder på mellemtrinnet er startet 3/1. 
Der skal være en proces for den nye ledelsesgruppe, bestyrelsen bakker op om dette og 
stiller gerne op. 
 
Ansættelsesprocessen til ny souschef og afdelingsleder for udskolingen er fortsat i gang. 
Der er ny ansættelsesrunde til souschefstillingen på mandag. Der er gode kandidater. 
 
Resultaterne fra Børnesundhedsprofilundersøgelsen er kommet og dette arbejdes der 
med 
 
Der afholdes informationsaften for kommende 7. årgang d. 27/2. Her er forældrene på 6. 
årgang inviteret. 
 
Der afholdes ansættelsessamtaler til barselsvikariat i indskolingen. 
 
KKFO’: I forbindelse med budget 2024 er det besluttet, åbningstiden skal reduceres med 
1 time om ugen. Det skal træde i kraft pr. 1/5, og det er forældrerådet der skal beslutte 
hvordan det gøres. 
 

  

mailto:mail@katrinedal.kk.dk


KATRINEDALS SKOLE 

Vanløse Allé 44 – 2720 Vanløse - Telefon 38 741 742  

www.katrinedal.kk.dk  -  mail@katrinedal.kk.dk 
 

 

3 
 

 

Punkter til drøftelse og beslutning: 

Punkt 7. 
kl. 17.35-18.00 
 

Emne: Udarbejdelse af princip for klassesammenlægning 
 
Baggrund:  
Skolebestyrelsen har besluttet, at der skal udarbejdes et princip for 
klassesammenlægning. Skolens har ikke lagt klasser sammen- i de sidste 7 år, men skulle 
børnetallet falde markant på en årgang, så kan det få betydning for antallet af klasserne 
på en årgang og der må evt. ske en klassesammenlægning. Skolebestyrelsen drøftede et 
oplæg på sidste skolebestyrelsesmøde, som et udvalg har arbejdet videre med. 
 
Formål:  
Skolebestyrelsen drøfter det nye udkastet med henblik på at princippet kan godkendes. 
 
Bilag 1:  Udkast til princip for klassesammenlægning 

Referat af beslutning Punktet udskydes til næste møde, da begge lærere har meldt afbud til dette 
skolebestyrelsesmøde, da det er vigtigt, at lærerne er til stede under punktet. 

Punkt 8. 
Kl. 18.00-18.15 

Emne: Forældrehenvendelse nedsat skoletid 
 
Baggrund:  
Skolebestyrelsen har modtaget en forældre henvendelse ang skoledagens længde i 
udskolingen. 
 
Formål:  

Skolebestyrelsen drøfter henvendelsen. 
 
Bilag 2:  Forældrehenvendelse ang nedsat skoletid 

Referat af beslutning Forælderen er anonym, men Line ved hvem det er. 
7. årgang har 2 eller 3 dage til kl. 15.15. 
Det er bestyrelsens holdning, at skoledagen skal være så kort som muligt inden for de 
rammer, der er udstukket fra ministeriet og så udskolingsmodellen kan fortsætte. 
Ledelsen følger op med teamet i udskolingen. 
 

Punkt 9 
Kl. 18.15-18.25 

Emne: Deltagelse i Team Rynkeby 
 
Baggrund: 
Skolebestyrelsen har modtaget en henvendelse fra en forældre, som gerne vil have 
skolen til at deltage i et løb arrangeret af Team Rynkeby. For målet med løbet er at samle 
penge ind til Børnecancer fonden. 
 
Formål: 
Skolebestyrelsen drøfter denne henvendelse og mere overordnet om skolen kan/skal 
deltage i lignende samarbejder. 
 
Baggrundsmateriale: Link 
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Punkter til orientering/drøftelse 

 

 

Punkter til kommentering: 

 
Referat af 
beslutningen 

Skolebestyrelsen drøftede det og beslutningen blev, at vi ikke deltager i dette 
arrangement. Skolebestyrelsen vil gerne overveje og drøfte evt. andre arrangementer i 
fremtiden, hvor formålet er at støtte forskellige ”sager” til kommende arrangementer fx. 
I forbindelse med A-uger eller temadage.  
Skolebestyrelsen mener, at det er vigtigt, at elevrådet er inddraget i sådanne 
beslutninger. Det er desuden vigtigt, at sådanne arrangementer/forløb har et 
pædagogisk sigte og give mening. 

Pause kl. 18.25-
18.35 

 

Punkt 10. 
Kl. 18.35-19.55 

Emne: Den årlige inklusionsdrøftelse  
 
Baggrund:  
Det er besluttet, at skolebestyrelsen skal gennemføre en årlig inklusionsdrøftelse og 
skolebestyrelsen drøftede rammerne på sidste skolebestyrelsesmøde.  
 
Drøftelsen kan tage udgangspunkt i nedenstående temaer/områder:  

1. Skolens praksis og pædagogik– hvordan arbejder vi med inkluderende 
læringsmiljøer? 

2. Data – hvordan går det med e inkluderende læringsmiljøer på skolen? 
3. Ressourcer – hvilke midler har vi, som er målrettet særlige indsatser? 
4. Hvad bør vi tage fat på ud fra vores drøftelse – hvilke handlinger kalder vores 

drøftelse på?  
 
Skolebestyrelsen har besluttet at de gerne vil høre lidt om data samt drøfte hvordan der 
arbejdes med børn med særlige behov. 
Efter det områdevise møde, skal der tages beslutning om hvordan der arbejdes videre 
med emnet.  
Madeleine Holm og Lisa Glem er inviteret til dette punkt på kommende møde. 
 
Formål:  

Skolens ledelse og skolens ressorucecenter holder et oplæg, som skolebestyrelsen 
drøfter. 
 
Bilag 3: PP til inklusionsdrøftelsen i skolebestyrelsen 

Referat af 
orientering og 
drøftelse 

Lisa, Madeleine og Rikke kom med et oplæg og på baggrund af dette har der været en 
drøftelse. 
På det områdevise skolebestyrelsesseminar i området i feb. er dagsordenen Trivsel, 
inkluderende fællesskaber og inklusion” og der er afsat tid til drøftelse i egen bestyrelse, 
så det falder i god tråd med det vi har på punktet nu. 
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Punkt 11.  
Kl. 19.55-20.00 
 

Kommende punkter og evt. 

• Mødet i februar- Budget skal have meget tid, da det skal drøftes og 
besluttes på det møde. 

• Klassesammenlægning. 

• Timefagfordeling 

• Status på mobilpolitikken, skal på kommende møde 

• Sammenhængen mellem trivselssamtalen og trivselsfokus 

• Valgfag i udskolingen/ til feb./marts 

• Den videre proces med arbejdet med værdiregelsæt. Næste gang. 

• Materiale til trivselsforældre 

• Lektier/hjemmearbejde 

• Diversitet – inklusion 

 

Referat Følgende punkter skal prioriteres til næste møde 

• Mødet i februar- Budget skal have meget tid, da det skal drøftes og 
besluttes på det møde. 

• Klassesammenlægning. 

• Timefagfordeling – herunder: Valgfag i udskolingen/ til feb./marts 
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